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Protokół nr VI/24 

 z sesji Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

odbytej w dniu 26 września 2024 r. 

 

Sesja rozpoczęła się o godz. 14:00 i trwała do godz. 16:13. 

Obrady sesji odbyły się w sali obrad Urzędu Miasta Kędzierzyn-Koźle przy ul. Grzegorza 

Piramowicza 32 w Kędzierzynie-Koźlu (pokój nr 229). Obrady prowadził Ireneusz Wiśniewski 

Przewodniczący Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle. 

 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

Przewodniczący Rady Miasta dokonał otwarcia sesji, poinformował, że obrady są prawomocne, 

w chwili stwierdzenia prawomocności sesji uczestniczyło w niej 16 radnych. W trakcie obrad 

przybyli kolejni radni. Łącznie obecnych było 20 radnych. Nieobecni byli: Agata Blachucik, 

Katarzyna Kukolka-Bogocz i Adam Oczoś. 

Przewodniczący Rady Miasta przywitał wszystkich uczestniczących w obradach oraz 

zaproszonego gościa: Kierownika Wydziału Zarządzania Kryzysowego Józefa Muca, który 

przeszedł na emeryturę. W imieniu wszystkich radnych złożył list gratulacyjny oraz 

podziękowania za owocną współpracę, doświadczenie i zaangażowanie.  

 

Następnie przedstawił zmiany do porządku obrad. Zaproponował zdjęcie z porządku obrad 

informacji z działalności spółki Miejski Zakład Komunikacyjny z powodu braku obecności 

przedstawiciela spółki i przeniesienie tego punktu na kolejną sesję, następnie poddał wniosek 

pod głosowanie: 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Hanna Białas, Marzanna Gądek-Radwanowska, Jakub Gładysz, Wojciech Jagiełło, Tomasz 

Kiel, Andrzej Kopacki, Elżbieta Kozakiewicz, Anna Kras, Jacek Król, Małgorzata 

Lipczyńska, Halina Mińczuk, Michał Nowak, Ewa Odulińska, Marek Piasecki, Fabian Pszon, 

Ireneusz Wiśniewski, Marcin Wołyniec 

BRAK GŁOSU (2) 

Grzegorz Draguła, Wiesław Fąfara 

NIEOBECNI (4) 

Agata Blachucik, Ewa Czubek, Katarzyna Kukolka-Bogocz, Adam Oczoś 

 

Porządek obrad VI sesji Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle po zmianach przedstawia się 

następująco: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie protokołu Nr IV/24 z sesji Rady Miasta z dnia 29 sierpnia 2024 r. 

3. Informacja Przewodniczącego Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle. 
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4. Informacja Prezydenta Miasta Kędzierzyn-Koźle z działalności w okresie 

międzysesyjnym. 

5. Informacja z działalności miejskich spółek: 

1) Kędzierzyńsko-Kozielski Park Przemysłowy; 

2) Miejskie Wodociągi i Kanalizacja; 

3) Miejski Zakład Energetyki Cieplnej; 

4) Miejski Zakład Komunikacyjny. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy zlokalizowanej na drodze wewnętrznej 

w Kędzierzynie-Koźlu na osiedlu Sławięcice. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż prawa własności nieruchomości 

gruntowej niezabudowanej, składającej się z działek o nr 296/5 i 306 k.m. 2, położonej w 

Kędzierzynie-Koźlu obręb ewidencyjny Blachownia przy ul. Przyjaźni. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zaopiniowania projektu „Audytu krajobrazowego 

województwa opolskiego”.  

9. Podjęcie uchwały w sprawie zaliczenia dotychczasowej drogi powiatowej ul. Piotra Skargi 

(droga nr 2066 O) w Kędzierzynie-Koźlu do kategorii dróg publicznych gminnych oraz 

ustalenia jej przebiegu. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie określenia stawek podatku od nieruchomości. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na rok 2024. 

12. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy 

finansowej na lata 2024-2039. 

13. Interpelacje, zapytania i oświadczenia radnych. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania 

radnych. 

14. Wolne wnioski. 

15. Zakończenie obrad. 

 

2. Przyjęcie protokołu Nr IV/24 z sesji Rady Miasta z dnia 29 sierpnia 2024 r. 

 

Prowadzący obrady poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu nr IV/24 z 29 sierpnia 2024 r.: 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Hanna Białas, Grzegorz Draguła, Wiesław Fąfara, Marzanna Gądek-Radwanowska, Jakub 

Gładysz, Wojciech Jagiełło, Tomasz Kiel, Andrzej Kopacki, Elżbieta Kozakiewicz, Anna 

Kras, Jacek Król, Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Michał Nowak, Ewa Odulińska, 

Marek Piasecki, Fabian Pszon, Ireneusz Wiśniewski, Marcin Wołyniec 

NIEOBECNI (4) 

Agata Blachucik, Ewa Czubek, Katarzyna Kukolka-Bogocz, Adam Oczoś 

 

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że protokół został przyjęty. 

 

3. Informacja Przewodniczącego Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle. 

 

Informację o bieżącej działalności Przewodniczącego Rady Miasta oraz korespondencji w 
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okresie międzysesyjnym przedstawił Ireneusz Wiśniewski (pisemna informacja dołączona do 

niniejszego protokołu). 

 

4. Informacja Prezydenta Miasta Kędzierzyn-Koźle z działalności w okresie międzysesyjnym. 

 

 

Radni przed sesją otrzymali pocztą elektroniczną pisemną „informację o działaniach 

Prezydenta Miasta w okresie międzysesyjnym w dniach od 30 sierpnia do 25 września 2024 r., 

podejmowanych w ramach inicjatywy uchwałodawczej, wydawania aktów kierownictwa 

wewnętrznego oraz aktów administracyjnych w zakresie postępowania podatkowego” (pismo 

Or.0057.8.2024 z dnia 18 września 2024 r. oraz z dnia 25 września 2024 r. będące 

uzupełnieniem informacji z dnia 18 września).  

Ireneusz Wiśniewski podziękował wszystkim członkom sztabu przeciwpowodziowego za 

mocną, zdecydowaną postawę, trudne decyzje, które skutkowały dobrymi rozwiązaniami.  

Krzysztof Wołynkiewicz przedstawił działania Gminnego i Powiatowego Zespołu Zarządzania 

Kryzysowego przez ostatnie dwa tygodnie.  

Fabian Pszon zapytał jakie działania po wyciągnięciu wniosków z ostatnich dni będą teraz 

podejmowane. 

Krzysztof Wołynkiewicz stwierdził, że w najbliższym czasie trzeba się zastanowić jakie środki 

i przedsięwzięcia gmina powinna podjąć.  

Fabian Pszon zwrócił uwagę, że brakuje niektórych sprzętów np. oświetlenia, trzeba uzupełnić 

worki, warto również podpisać umowę z firmą, która posiada pojazdy ciężkie. Zwrócił się z 

prośbą o informowanie radnych na bieżąco o podjętych działaniach.  

Marek Piasecki wyraził spostrzeżenia, że mieszkańcy Kędzierzyna-Koźla spisali się na „5” 

podczas zagrożenia powodzią, ponadto brakuje mu w mieście jednostki Wojsk Obrony 

Terytorialnej, najbliższe są w Opolu i Gliwicach. Zwrócił się z prośbą do władz miasta o 

założenie w Kędzierzynie-Koźla takiej jednostki. Zwrócił uwagę, że gdy coś się dzieje na 

okolicznych drogach np. nieprzejezdna droga w Krapkowicach z powodu uszkodzenia mostu, 

powstają korki przy rondzie Milenijnym.  

Krzysztof Wołynkiewicz zaznaczył, że sprawa powstania jednostki WOT w Kędzierzynie-

Koźlu już się toczy.  

Andrzej Kopacki pochwalił determinację mieszkańców, podkreślił, że mnóstwo dobrego zrobił 

zbiornik Racibórz Dolny, ale również gmina miała dużo szczęścia. Wał na odcinku Lasaki-

Poborszów powinien być priorytetem, trzeba również pomyśleć o odcinku od ul. Chrobrego do 

Głubczyckiej. Zwrócił uwagę, że powodzie mogą występować coraz częściej, trzeba naciskać 

PGW Wody Polskie, aby dokończyły zadania jak najszybciej.    

Michał Nowak zwrócił się z pytaniem o ile zbiornik Racibórz Dolny zredukował falę 

powodziową, zapytał również co trzeba jeszcze wykonać w rejonie wału od ul. Głubczyckiej 

do ulicy Chrobrego. 
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Krzysztof Wołynkiewicz poinformował, że sytuacja związana z redukcją fali powodziowej 

przez zbiornik Racibórz była bardzo zmienna, w zależności od tego jaki był napływ wody do  

zbiornika i jak długo w zbiorniku była gromadzona woda, „ścięcie” fali było różne w różnych 

momentach. Podkreślił, że nie było zagrożenia taką falą jak w 1997 r. Jeśli chodzi o 

wspomniany wał, jest projekt obniżenia wysokości wału ze względu na zbiornik Racibórz.  

Ewa Odulińska zwróciła się z prośba o sprawdzenie zastawki na ul. Młynarskiej, niewiele 

brakowało, aby woda w tym miejscu wylała. Podziękowała mieszkańcom, kierownikowi 

Wydziału Straży Miejskiej i Zarządzania Kryzysowego, strażakom OSP, dzięki którym udało 

się opanować niebezpieczna sytuację.  

Jacek Król zaapelował o wsparcie dla samorządów, które walczą ze skutkami powodzi. 

Zastępca prezydenta Krzysztof Wołynkiewicz potwierdził, że gmina Kędzierzyn-Koźle 

zapewni taką pomoc.  

Ireneusz Wiśniewski poinformował, że Skarbnik Miasta Głogówek złożyła pismo, w którym 

zwraca się z prośbą o pomoc dla gminy Głogówek.  

Tomasz Radłowski poinformował, że był wczoraj w Głogówku wraz z transportem darów 

zorganizowanych wśród placówek oświatowych w Kędzierzynie-Koźlu. Dodał, że Burmistrz 

Gminy Głogówek dziękuje za przeprowadzone akcje i zwraca się z prośba o kolejną pomoc. 

 Ewa Czubek zwróciła uwagę, że potrzebujące gminy pewnych rzeczy już nie potrzebują i 

zaapelowała o pomoc bardziej kierunkową w postaci środków pieniężnych lub zapytania czego 

konkretnie potrzebują. Ponadto podziękowała kierownikowi schroniska dla bezdomnych 

zwierząt w Kędzierzynie-Koźlu, który się wykazał bardzo dobrą inicjatywą tymczasowej 

adopcji oraz mieszkańcom, którzy chętnie przygarnęli zwierzaki.  

Wobec braku chętnych do dalszej dyskusji, Przewodniczący Rady Miasta przeszedł do 

kolejnego punktu porządku obrad.  

 

5. Informacja z działalności miejskich spółek. 

 

 

1) Kędzierzyńsko-Kozielski Park Przemysłowy; 

 

2) Miejskie Wodociągi i Kanalizacja; 

 

Jacek Król zwrócił się z pytaniem o aktualny stan struktury wodociągowej i kanalizacyjnej w 

związku z ostatnimi wydarzeniami. 

Prezes Zarządu spółki Miejskie Wodociągi i Kanalizacja Barbara Ermisch-Lipniacka 

poinformowała, że wydarzenia, które miały miejsce w ostatnich tygodniach nie odbiły się na 

infrastrukturze wodociągowo-kanalizacyjnej w Gminie Kędzierzyn-Koźle. Wał wokół 

oczyszczalni ścieków zdał egzamin, infrastruktura oczyszczalni nie ucierpiała. 

Marek Piasecki zapytał jak często sprawdzane są studzienki kanalizacyjne. 
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Barbara Ermisch-Lipniacka poinformowała, że spółka posiada harmonogram w ramach 

normalnej eksploatacji urządzeń kanalizacyjnych i wodociągowych. Kanalizacja deszczowa 

sprawdzana jest dwa razy w roku. Podkreśliła, że spółka odpowiada za główne ciągi sieci 

kanalizacyjnej i za studnie, a za wpusty uliczne odpowiadają zarządcy dróg.    

 

3) Miejski Zakład Energetyki Cieplnej; 

Wobec braku chętnych do dalszej dyskusji, Przewodniczący Rady Miasta ogłosił przerwę, która 

trwała od 16:20 do 16:30.  

 

6. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy zlokalizowanej na drodze wewnętrznej w 

Kędzierzynie-Koźlu na osiedlu Sławięcice. 

 

Zastępca Przewodniczącego Komisji Infrastruktury, Marcin Wołyniec, poinformował, że 

komisja jednogłośnie pozytywnie (7 głosami „za”) zaopiniowała ww. projekt uchwały. 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu, prowadzący obrady poddał projekt uchwały pod 

głosowanie: 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Hanna Białas, Ewa Czubek, Grzegorz Draguła, Wiesław Fąfara, Marzanna Gądek-

Radwanowska, Jakub Gładysz, Wojciech Jagiełło, Tomasz Kiel, Andrzej Kopacki, Elżbieta 

Kozakiewicz, Anna Kras, Małgorzata Lipczyńska, Michał Nowak, Ewa Odulińska, Marek 

Piasecki, Fabian Pszon, Ireneusz Wiśniewski, Marcin Wołyniec 

BRAK GŁOSU (2) 

Jacek Król, Halina Mińczuk 

NIEOBECNI (3) 

Agata Blachucik, Katarzyna Kukolka-Bogocz, Adam Oczoś 

Prowadzący obrady poinformował, że uchwała została podjęta. 

UCHWAŁA NR VI/58/24 

RADY MIASTA KĘDZIERZYN-KOŹLE 

z dnia 26 września 2024 r. 

w sprawie nadania nazwy ulicy zlokalizowanej na drodze wewnętrznej w Kędzierzynie-

Koźlu na osiedlu Sławięcice 
 (tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

 

7. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż prawa własności nieruchomości 

gruntowej niezabudowanej, składającej się z działek o nr 296/5 i 306 k.m. 2, położonej w 

Kędzierzynie-Koźlu obręb ewidencyjny Blachownia przy ul. Przyjaźni. 
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Zastępca Przewodniczącego Komisji Infrastruktury, Marcin Wołyniec, poinformował, że 

komisja jednogłośnie pozytywnie (7 głosami „za”) zaopiniowała ww. projekt uchwały. 

Przewodniczący Komisji Finansowo-Gospodarczej, Wojciech Jagiełło, poinformował, że 

komisja jednogłośnie pozytywnie (9 głosami „za”) zaopiniowała ww. projekt uchwały. 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu, prowadzący obrady poddał projekt uchwały pod 

głosowanie: 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Hanna Białas, Ewa Czubek, Grzegorz Draguła, Wiesław Fąfara, Marzanna Gądek-

Radwanowska, Jakub Gładysz, Wojciech Jagiełło, Tomasz Kiel, Andrzej Kopacki, Elżbieta 

Kozakiewicz, Anna Kras, Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Michał Nowak, Ewa 

Odulińska, Marek Piasecki, Fabian Pszon, Ireneusz Wiśniewski, Marcin Wołyniec 

BRAK GŁOSU (1) 

Jacek Król 

NIEOBECNI (3) 

Agata Blachucik, Katarzyna Kukolka-Bogocz, Adam Oczoś 

 

Prowadzący obrady poinformował, że uchwała została podjęta. 

UCHWAŁA NR VI/59/24 

RADY MIASTA KĘDZIERZYN-KOŹLE 

z dnia 26 września 2024 r. 

w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż prawa własności nieruchomości gruntowej 

niezabudowanej, składającej się z działek o nr 296/5 i 306 k.m. 2, położonej w 

Kędzierzynie-Koźlu obręb ewidencyjny Blachownia przy ul. Przyjaźni 
 (tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zaopiniowania projektu „Audytu krajobrazowego województwa 

opolskiego". 

 

Zastępca Przewodniczącego Komisji Infrastruktury, Marcin Wołyniec, poinformował, że 

komisja jednogłośnie pozytywnie (8 głosami „za”) zaopiniowała ww. projekt uchwały. 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu, prowadzący obrady poddał projekt uchwały pod 

głosowanie: 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Hanna Białas, Ewa Czubek, Grzegorz Draguła, Wiesław Fąfara, Marzanna Gądek-
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Radwanowska, Jakub Gładysz, Wojciech Jagiełło, Tomasz Kiel, Andrzej Kopacki, Elżbieta 

Kozakiewicz, Anna Kras, Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Michał Nowak, Ewa 

Odulińska, Marek Piasecki, Fabian Pszon, Ireneusz Wiśniewski, Marcin Wołyniec 

BRAK GŁOSU (1) 

Jacek Król 

NIEOBECNI (3) 

Agata Blachucik, Katarzyna Kukolka-Bogocz, Adam Oczoś 

Prowadzący obrady poinformował, że uchwała została podjęta. 

 

UCHWAŁA NR VI/60/24 

RADY MIASTA KĘDZIERZYN-KOŹLE 

z dnia 26 września 2024 r. 

w sprawie zaopiniowania projektu „Audytu krajobrazowego województwa opolskiego" 
 (tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

 

 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zaliczenia dotychczasowej drogi powiatowej ul. Piotra Skargi 

(droga nr 2066 O) w Kędzierzynie-Koźlu do kategorii dróg publicznych gminnych oraz 

ustalenia jej przebiegu. 

 

Zastępca Przewodniczącego Komisji Infrastruktury, Marcin Wołyniec, poinformował, że 

komisja stosunkiem głosów: ,,za” - 6, „przeciw” - 0, „wstrzymujących się” - 1, pozytywnie 

zaopiniowała ww. projekt uchwały. 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu, prowadzący obrady poddał projekt uchwały pod 

głosowanie: 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Hanna Białas, Ewa Czubek, Grzegorz Draguła, Marzanna Gądek-Radwanowska, Jakub 

Gładysz, Wojciech Jagiełło, Tomasz Kiel, Andrzej Kopacki, Elżbieta Kozakiewicz, Anna 

Kras, Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Michał Nowak, Ewa Odulińska, Marek 

Piasecki, Fabian Pszon, Ireneusz Wiśniewski, Marcin Wołyniec 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Wiesław Fąfara 

BRAK GŁOSU (1) 

Jacek Król 

NIEOBECNI (3) 

Agata Blachucik, Katarzyna Kukolka-Bogocz, Adam Oczoś 

Prowadzący obrady poinformował, że uchwała została podjęta. 
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UCHWAŁA NR VI/61/24 

RADY MIASTA KĘDZIERZYN-KOŹLE 

z dnia 26 września 2024 r. 

w sprawie zaliczenia dotychczasowej drogi powiatowej ul. Piotra Skargi  

(droga nr 2066 O) w Kędzierzynie-Koźlu do kategorii dróg publicznych gminnych  

oraz ustalenia jej przebiegu 
 (tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

 

10. Podjęcie uchwały w sprawie określenia stawek podatku od nieruchomości. 

 

Przewodniczący Komisji Finansowo-Gospodarczej, Wojciech Jagiełło, poinformował, że 

komisja stosunkiem głosów: ,,za” - 7, „przeciw” - 0, „wstrzymujących się” - 2, pozytywnie 

zaopiniowała ww. projekt uchwały. 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu, prowadzący obrady poddał projekt uchwały pod 

głosowanie: 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 6, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Hanna Białas, Ewa Czubek, Marzanna Gądek-Radwanowska, Wojciech Jagiełło, Tomasz 

Kiel, Andrzej Kopacki, Elżbieta Kozakiewicz, Anna Kras, Małgorzata Lipczyńska, Halina 

Mińczuk, Michał Nowak, Ewa Odulińska, Ireneusz Wiśniewski, Marcin Wołyniec 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (6) 

Grzegorz Draguła, Wiesław Fąfara, Jakub Gładysz, Jacek Król, Marek Piasecki, Fabian Pszon 

NIEOBECNI (3) 

Agata Blachucik, Katarzyna Kukolka-Bogocz, Adam Oczoś 

Prowadzący obrady poinformował, że uchwała została podjęta. 

 

UCHWAŁA NR VI/62/24 

RADY MIASTA KĘDZIERZYN-KOŹLE 

z dnia 26 września 2024 r. 

w sprawie określenia stawek podatku od nieruchomości 
 (tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

 

11. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na rok 2024 wraz z autopoprawką. 

 

Przewodniczący Komisji Finansowo-Gospodarczej, Wojciech Jagiełło, poinformował, że 

komisja stosunkiem głosów: ,,za” - 7, „przeciw” - 1, „wstrzymujących się” - 1, pozytywnie 

zaopiniowała ww. projekt uchwały. 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu, prowadzący obrady poddał projekt uchwały pod 

głosowanie: 
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Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Hanna Białas, Ewa Czubek, Grzegorz Draguła, Marzanna Gądek-Radwanowska, Jakub 

Gładysz, Wojciech Jagiełło, Tomasz Kiel, Andrzej Kopacki, Elżbieta Kozakiewicz, Anna 

Kras, Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Michał Nowak, Ewa Odulińska, Fabian 

Pszon, Ireneusz Wiśniewski, Marcin Wołyniec 

PRZECIW (1) 

Jacek Król 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Wiesław Fąfara, Marek Piasecki 

NIEOBECNI (3) 

Agata Blachucik, Katarzyna Kukolka-Bogocz, Adam Oczoś 

Prowadzący obrady poinformował, że uchwała została podjęta. 

 

UCHWAŁA NR VI/63/24 

RADY MIASTA KĘDZIERZYN-KOŹLE 

z dnia 26 września 2024 r. 

w sprawie zmian w budżecie miasta na rok 2024 
 (tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

 

 

12. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy 

finansowej na lata 2024-2039. 

Przewodniczący Komisji Finansowo-Gospodarczej, Wojciech Jagiełło, poinformował, że 

komisja stosunkiem głosów: ,,za” - 7, „przeciw” - 2, „wstrzymujących się” - 0, pozytywnie 

zaopiniowała ww. projekt uchwały. 

Wiesław Fąfara zwrócił się z pytaniem o zarządzenie nr 93/Fn/2024 Prezydenta Miasta 

Kędzierzyn-Koźle z 22 sierpnia 2024 r. w sprawie zmian w budżecie miasta, w którym widnieje  

wniosek Zespołu Obsługi, Oświaty i Wychowania w sprawie przeniesienia wydatków z 

przeznaczeniem na wypłacenie odszkodowań nauczycielom, z którymi rozwiązano stosunek 

pracy, jakie to są kwoty. 

Skarbnik Miasta Joanna Hariasz poinformowała, że sprawdzi to i udzieli radnemu informacji. 

Wiesław Fąfara zapytał również o zarządzenie nr 98/Fn/2024 Prezydenta Miasta Kędzierzyn-

Koźle z 29 sierpnia 2024 r. w sprawie zmian w budżecie miasta, w którym został zawarty 

wniosek Biura Informacji i Promocji Miasta w sprawie przeniesienia wydatków w wysokości 

24 000 zł z przeznaczeniem na uhonorowanie nagrodami finansowymi zawodników oraz sztabu 

szkoleniowego Grupy Azoty Kędzierzyn-Koźle, którzy zdobyli medale podczas Letnich 

Igrzysk Olimpijskich w Paryżu, czy sztab szkoleniowy również dostał nagrody. 
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Joanna Hariasz odpowiedziała, że zwróci się z prośbą do pani Kierownik Biura Informacji i 

Promocji Miasta, aby udzieliła radnemu takiej informacji.  

Tomasz Radłowski poinformował, że oprócz zawodników został nagrodzony trener i szef 

sztabu odnowy biologicznej. 

Kolejne pytanie radnego Fąfary dotyczyło zarządzenia nr 104/Fn/2024 Prezydenta Miasta 

Kędzierzyn-Koźle z 5 września 2024 r. w sprawie zmian w budżecie miasta, które zawierało 

wniosek Wydziału Strategii, Rozwoju i Środków Pomocowych w sprawie przeniesienia 

wydatków z przeznaczeniem na zlecenie podmiotowi zewnętrznemu opracowania Studium 

Wykonalności Inwestycji, dlaczego środki są przeniesione zarządzeniem, a nie przez Radę 

Miasta.  

Skarbnik Miasta wyjaśniła, że są to środki, które wydział miał w swoim budżecie i przesuwał 

na wykonanie studium w ramach wydatków bieżących, a nie inwestycji.  

Wobec braku chętnych do dalszej dyskusji, prowadzący obrady poddał projekt uchwały pod 

głosowanie: 

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Hanna Białas, Ewa Czubek, Marzanna Gądek-Radwanowska, Jakub Gładysz, Wojciech 

Jagiełło, Tomasz Kiel, Andrzej Kopacki, Elżbieta Kozakiewicz, Anna Kras, Małgorzata 

Lipczyńska, Halina Mińczuk, Michał Nowak, Ewa Odulińska, Fabian Pszon, Ireneusz 

Wiśniewski, Marcin Wołyniec 

PRZECIW (1) 

Jacek Król 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Grzegorz Draguła, Wiesław Fąfara, Marek Piasecki 

NIEOBECNI (3) 

Agata Blachucik, Katarzyna Kukolka-Bogocz, Adam Oczoś 

Prowadzący obrady poinformował, że uchwała została podjęta. 

 

UCHWAŁA NR VI/64/24 

RADY MIASTA KĘDZIERZYN-KOŹLE 

z dnia 26 września 2024 r. 

zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej na lata 

2024-2039 
 (tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

 

13. Interpelacje, zapytania i oświadczenia radnych. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania 

radnych. 
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Jacek Król zwrócił się z pytaniem, czy Komisja Skarg, Wniosków i Petycji rozpatrywała pismo 

Regionalnej Dyrekcji Ochrony Środowiska w Opolu z 28 sierpnia 2024 r. będące odpowiedzią 

na wniosek Rady Osiedla Kłodnica w sprawie wycinki drzew na ul. Jasnej. Dodał, że RDOŚ 

wysłał wspomniane pismo do Prezydenta Miasta z sugestią, żeby potraktować sprawę jako 

petycję.  

 

Michał Nowak poinformował, że gdyby komisja rozpatrywała taką petycję to stosowny projekt 

uchwały trafiłby na sesję rady miasta.  

 

Sekretarz Miasta potwierdził, że takie pismo wpłynęło do Prezydenta Miasta, RDOŚ 

zakwalifikował je jako petycję, ale ta forma nie została użyta w piśmie rady osiedla. Ponieważ 

pismo to dotyczyło czynności, które są wykonywane lub będą wykonywane w trybie 

postępowania administracyjnego, zostało przekazane do akt postępowania administracyjnego 

prowadzonych przez Wydział Ochrony Środowiska. Dodał, że pismo zostanie rozpatrzone w 

toku tego postępowania.  

 

Jacek Król zwrócił się z prośbą o pisemną opinię radcy prawnego w tym temacie, ponieważ 

RDOŚ przekazał pismo zgodnie z ustawą o petycjach, a strona urzędowa nie zakwalifikowała 

pisma jako petycji, w związku z czym nie trafiło do Rady Miasta i rozpatrzenia przez Komisję 

Skarg, Wniosków i Petycji.  

 

Sekretarz Miasta wyjaśnił, że petycje są kierowane do właściwych organów, w tym wypadku 

RDOŚ ocenił, że jest to petycja kierowana do Prezydenta Miasta. Petycje, które są adresowane 

do rady miasta lub rozstrzygnięcie w danej sprawie leży we właściwości rady, są do niej 

kierowane i stanowisko w tej materii przygotowuje Komisja, Skarg, Wniosków i Petycji.  

 

Michał Nowak zwrócił uwagę, że na osiedlu Zachód zmieniło się pierwszeństwo na niektórych 

uliczkach np. na łączniku ul. Morcinka z ul. Archimedesa za przedszkolem nr 12. Pojazdy 

poruszające się ul. Morcinka nie mają już pierwszeństwa, które obowiązywało przez wiele lat. 

Jego zdaniem powinno tam zostać umieszczone ostrzeżenie o zmianie organizacji ruchu. 

Zaznaczył, że jadąc tą ulicą trudno dostrzec pojazd wyjeżdżający z prawej strony. Chciałby 

uzyskać odpowiedź, czy ta zmiana była celowa i czy nie powinno się tej zmiany dodatkowo 

oznaczyć np. znakiem dróg równorzędnych.  

 

Krzysztof Wołynkiewicz stwierdził, że rozezna tą sytuację i udzieli odpowiedzi.  

 

Wiesław Fąfara zapytał, czy obecnie są prowadzone jakieś kontrole w Urzędzie Miasta.  

 

Zbigniew Romanowicz poinformował, że zakończyła się kontrola Regionalnej Izby 

Obrachunkowej. 

 

Wiesław Fąfara zapytał jak długo będzie obowiązywał zakaz wejścia na wał. 

 

Krzysztof Wołynkiewicz poinformował, że zakaz będzie obowiązywał do 29 września.  

Ewa Odulińska zwróciła uwagę, że ostatnie ulewne deszcze spowodowały zalanie kilku 

pomieszczeń w hospicjum, oprócz zalania jest jeszcze problem z klimatyzacją i podłączeniami, 

zwróciła się z prośbą o zajęcie się tą sprawą.   
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Krzysztof Wołynkiewicz poinformował, że gmina zajmie się tym tematem, sprawdzi jaki jest 

zakres tych usterek i najprawdopodobniej przystąpi do procedury ich usunięcia.  

Jacek Król zwrócił się z pytaniem, kto ubezpiecza budynek hospicjum oraz kto jest jego 

właścicielem. 

 

Sekretarz Miasta poinformował, że budynek jest własnością gminy, a  prowadzi tam działalność 

Caritas Diecezji Opolskiej, który - zgodnie z przyjętymi zasadami - prawdopodobnie sam 

ubezpiecza tą nieruchomość. Dodał, że sprawdzi, czy obiekt ten jest ujęty w wykazie obiektów 

gminnych objętych ubezpieczeniem zbiorowym. 

 

Jacek Król poprosił jeszcze o sprawdzenie w ramach umowy zawartej z Caritas, czy instytucja 

ma obowiązek ubezpieczyć budynek wynajmowany od gminy.  

Wobec braku chętnych do dalszej dyskusji, Przewodniczący Rady Miasta przeszedł do 

kolejnego punktu porządku obrad.  

 

14. Wolne wnioski. 

 

Prowadzący obrady poinformował o terminie następnej sesji, która odbędzie się wyjątkowo w 

środę 30 października 2024 r. o godzinie 14:00. 

 

15. Zakończenie obrad. 

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, Przewodniczący Rady Miasta Ireneusz 

Wiśniewski, zamknął VI sesję Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle. 

 

 

  

Przewodniczący obrad  

         Ireneusz Wiśniewski  

 

Sesja zakończyła się o godzinie 16:13 

Protokołowała: Xymena Wąsowicz 

  

 

 


